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BARDO  (inf.  wł.).  Jakiś  czas  temu burmistrz  Krzysztof  Żegański  zaprosił  reprezentację
miejscowych  dzieci  do  porozmawiania  o  koncepcji  wybudowania  skateparku.  Nawet
pojawiła się jego koncepcja, której przyklaśnięto. Niestety, ale z budową nie tylko tego
obiektu trzeba poczekać.

-  Dwkrotnie  składaliśmy  wnioski  o  dofinansowanie  tego  zadania  popartego  dokumentacją.
Założyliśmy w niej wzbogacenie tego miejsca o plac zabaw i o urządzenia do uprawiania sportów
siłowych. Niestety,  ale do tej  pory nie znalazły wsparcia,  więc czekamy aż pojawią się kolejne
rozdania funduszy na tego typu cele - słyszymy od włodarza Barda. - Na pewno nie odstępujemy od
tego tematu, bo staramy się być słowni.

Kolejnym obiektem, który ma wypełnić wolne chwile dzieciom i młodzieży z miasta i gminy ma stać
się boisko typu orlik. Z nowym programem wychodzi Ministerstwo Sportu i Turystyki. Wstępnie
orlika lokuje się w strefie aktywnej turystyki, czyli w sąsiedztwie hotelu "Bardo".
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